
čj. 963/2022-UMDB  ZÁPIS

z     30. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko,  
konaného dne 8. září 2022 od 18.00 hodin

v     zasedací místnosti Úřadu městyse Dolní Bukovsko  

Přítomni: JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana
Makovičková, Petr Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svobo-
da, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma. 

Omluveni: Ing. Jan Zasadil (dostavil se v 18.13 hod.), Božena Janečková.
Ověřovatelé zápisu: Ing. Jan Němec, Ing. Jan Svoboda.
Zapisovatel: Jana Pirasová.
Hosté:  dle PL.

PROGRAM JEDNÁNÍ

1. Zahájení
2. Určení ověřovatelů zápisu jednání zastupitelstva městyse
3. Určení zapisovatele jednání
4. Kontrola usnesení z minulého zasedání
5. Dotazy a informace k činnosti rady městyse
6. Schválení zhotovitele akce „Rekonstrukce MK ulic U Hřiště a Luční v DB“
7. Schválení zhotovitele akce „Rekonstrukce atletického oválu na hřišti v DB“
8. Schválení dotačního programu „My v tom Jihočechy nenecháme II“ v DB
9. Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního majetku
10. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse
11. Závěr

Projednáno:

1. Zahájení 
Starostka Mgr. Ivana Makovičková zahájila jednání v 18,10 hodin, přivítala přítomné, konstatova-
la, že je přítomno 13 zastupitelů a zasedání je usnášeníschopné. K navrženému programu nebyly
připomínky a starostka dala hlasovat o jeho schválení.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje program 30. zasedání ZM
Dolní Bukovsko.
Hlasování: 13 pro (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák,  Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana Ma-
kovičková, Petr Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Mgr. Anna Šubr-
tová, Zdeněk Tůma), 0 proti / 0 se zdržel.  
Usnesení č. 257/30 bylo schváleno.

2.  Určení ověřovatelů zápisu jednání ZM
Ověřovateli zápisu určila starostka zastupitele ing. Jana Němce a ing. Jana Svobodu.

3. Určení zapisovatele jednání
Zapisovatelkou jednání předsedající určila p. Janu Pirasovou.

4.  Kontrola usnesení z minulého zasedání
Starostka provedla kontrolu plnění usnesení z minulého jednání – SOD na rekonstrukci KD

     v Dolním Bukovsku byla podepsána.
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5.  Dotazy k činnosti RM

K činnosti RM dotazy nebyly. 

6.  Schválení zhotovitele akce „Rekonstrukce MK ulic U Hřiště a Luční“
Na akci byla schválena dotace.
Při výběrovém řízení byla pro zhotovení akce ze tří nabídek vybrána nabídka společnosti JEZZ
s.r.o. Roudné, IČ 28084764 s nabídkovou cenou ve výši 1 753 981,74 Kč bez DPH. 
V 18.13 hod. se na jednání dostavil zastupitel ing. Jan Zasadil. 
Zastupitelé  v souvislosti  s rekonstrukcí  MK  probírali  nutnost  provedení  opravy  betonového
prostranství před hasičárnou, což by mohlo být řešeno současně s rekonstrukcí MK. 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje zhotovitelem akce „Rekon-
strukce MK ulic U Hřiště a Luční“ společnost JEZZ s.r.o., Roudné s nabídkovou cenou ve výši
1 753 381,74 Kč bez DPH.
Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana Makovič-
ková, Petr Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Mgr. Anna Šubrtová,
Zdeněk Tůma, Ing. Jan Zasadil), 0 / 0.  
Usnesení č. 258/30 bylo schváleno.

7.  Schválení zhotovitele akce „Rekonstrukce atletického oválu na hřišti“
Nabídka do VŘ byla doručena od dvou firem. Pro zhotovení akce byla vybrána společnost Český
trávník s.r.o., Litvínovice 32, České Budějovice, IČ 28081772 s nabídkovou cenou 5 889 398 Kč
bez DPH. Starostka uvedla, že současně by bylo potřeba zrekonstruovat vnitřek oválu, tedy fot-
balové hřiště. Vzhledem k tomu, že se ale jedná o finančně náročnou akci, bude o řešení ještě
jednáno.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje zhotovitelem akce „Rekon-
strukce atletického oválu v DB“ společnost Český trávník s.r.o., Litvínovice 32, České Budějovice
IČ 28081772 s nabídkovou cenou 5 889 398 Kč bez DPH.
Hlasování: 12 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana Makovičková, Petr
Malecha, František Mazanec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Mgr. Anna Šubrtová,Zdeněk Tůma, Ing. Jan Zasa-
dil), 0 / 2 (Jiří Brčák, Ing. Jan Němec).  
Usnesení č. 259/30 bylo schváleno.

8.  Dotační program „My v tom Jihočechy nenecháme II“
Starostka seznámila s podmínkami poskytnutí podpory. Jedná se o jednorázový finanční dar 

a) pro rodiny s dětmi do 3 let (resp. do 8 let, na které je přiznám příspěvek na péči), u kte-
rých je průměrný měsíční příjem na členy rodiny do 13 tis. Kč, 
b) pro příjemce starobního, vdovského/vdoveckého nebo invalidního důchodu s příjmem

do 16 tis. Kč měsíčně (u jednotlivce), pokud takováto osoba žije ve společné domácnosti se svým
partnerem, manželem, druhem, případně dalšími spolužijícími osobami do 12 tis.  Kč měsíčně na
jednoho člena domácnosti. Podrobnosti k žádostem a podmínkám přiznání daru budou zveřejněny na
www stránkách městyse. Finanční pomoc je refinancována Jihočeským krajem ve druhém případě se
podílí na financování z 50 % městys.

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje zapojení městyse Dolní Bu-
kovsko do dotačního programu Jihočeského kraje „My v tom Jihočechy nenechám II“, předběžné
vyčíslení finančních nákladů v celkové výši 300 tis. Kč na realizace programu z rozpočtu městyse
na předfinancování a spolufinancování poskytované podpory.
Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana Makovič-
ková, Petr Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Mgr. Anna Šubrtová,
Zdeněk Tůma, Ing. Jan Zasadil), 0 / 0.  
Usnesení č. 260/30 bylo schváleno.
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 9.  Majetkové záležitosti
a) Starostka informovala o stavech fin. prostředků na účtech městyse:
BÚ ČSOB 3 000 872,13 Kč
Spořící účet 1 637 139,35 Kč
BÚ ČNB          351 797,24 Kč
Termínovaný vklad     15 000 000,00 Kč
Účet soc.fondu          380 706,23 Kč
Účet fondu na obnovu vodohospodářského majetku  3 457 052,17 Kč (3 mio budu použity na fi-
nancování obnovy vodovodu a kanalizace v ul. J. Koláře).

b) vícepráce nad rámec SOD u akce „Rekonstrukce ul. J. Koláře“ 
starostka informovala o probíhající rekonstrukci ul. J. Koláře, kde při dokončení dochází asi k 10-
ti dennímu skluzu. Vzhledem k vyššímu počtu realizovaných přípojek a parkovacích míst došlo
k navýšení díla o 599 915 Kč bez DPH.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje vícepráce a práce nad rámec
SOD u akce „Rekonstrukce ul. J.Koláře“ ve výši 599 915 Kč bez DPH spočívající  ve větším
množství přípojek oproti projektu, vybudování více parkovacích míst, než bylo v projektu a jiné
práce, které jsou popsány v tabulce. Dále se jedná o prodloužení vodovodu i kanalizace, nových
aco drainů, gajgrů a montáž a demontáž sloupů VO.
Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana Makovič-
ková, Petr Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Mgr. Anna Šubrtová,
Zdeněk Tůma, Ing. Jan Zasadil), 0 / 0.  
Usnesení č. 261/30 bylo schváleno.

c) vícepráce nad rámec SOD u akce ČOV Horní Bukovsko
jedná se o dodělání drenáže objektu, která nebyla v projektové dokumentaci a ve zpevnění cesty
kolem nádrže, dále demolice vodárny. I po zohlednění méněprací je cena víceprací kalkulována
na částku 307 513 Kč bez DPH. 
Návrh usnesení:  Zastupitelstvo  městyse  Dolní  Bukovsko schvaluje  vícepráce  na  akci  „ČOV
Horní Bukovsko“ spočívající v terénních úpravách, které nebyly součástí projektové dokumenta-
ce v částce 307 513 Kč bez DPH.
Hlasování: 13 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana Makovič-
ková, Petr Malecha, František Mazanec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma,
Ing. Jan Zasadil), 0 / 1 (Ing. Jan Němec).  
Usnesení č. 262/30 bylo schváleno.

d) prodej pozemků za nemovitostmi p. Píšeho a p. Janovského
P. Píše se vyjádřil, že nemá zájem pozemky za nabízenou cenu koupit.
P. Janovský akceptuje cenu stanovenou znaleckým posudkem a o koupi má zájem. Jedná se o část
pozemku pč. 442/19 dle vyhotoveného GP o výměře 90 m2 za cenu 258 Kč/m2.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje prodej části poz.pč. 442/19 o
výměře 90 m2 v kú Dolní Bukovsko dle GP za cenu 258 Kč/m2 p. Janovskému. 
Hlasování: 14 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana Makovič-
ková, Petr Malecha, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Tomáš Pavlásek, Ing. Jan Svoboda, Mgr. Anna Šubrtová,
Zdeněk Tůma, Ing. Jan Zasadil), 0 / 0.  
Usnesení č. 263/30 bylo schváleno.
e) byla projednána směna pozemků v kú Pelejovice. Předmětem navrhované směny jsou pozemky
pč. 1168/7 o výměře 259 m2 ve vlastnictví městyse a poz. pč. 1146/49 o výměře 377 m2 ve
vlastnictví p. Kubíkové.
Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje směnu pozemků pč. 1168/7 o
výměře 259 m2 ve vlastnictví městyse a pč. 1146/49 o výměře 377 m2 ve vlastnictví p. Kubíkové
oba v kú Pelejovice. Směna bude realizována bez doplatku.  

30. jednání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko dne 8.9.2022

- 3 -



Hlasování: 12 (JUDr. Eva Bartošová, Ing. Jan Bořuta, Jiří Brčák, Jaromír Klika, Jan Kohout, Mgr. Ivana Makovič-
ková, František Mazanec, Ing. Jan Němec, Ing. Jan Svoboda, Mgr. Anna Šubrtová, Zdeněk Tůma, Ing. Jan Zasadil), 
0 / 2 (Petr Malecha, Tomáš Pavlásek),.  
Usnesení č. 264/30 bylo schváleno.      

10. Různé – připomínky, dotazy a interpelace zastupitelů městyse
     a) Mgr. Šubrtová informovala o nedostatečné kapacitě školní jídelny. Řešením by bylo zastřešení
     venkovní letní jídelny, kterou by bylo možné využít i jako příležitostnou třídu. Výhledově Mgr.
     Šubrtová navrhuje řešit zateplení bílé budovy školy.

b) starostka informovala, že stavba Lékařského domu pokračuje dle plánu a bude dokončena
     v dohodnutém termínu.

c) p. Kapinusová má připomínku k tomu, že každoročně předkládá OV Radonice zastupitelstvu
     požadavky k řešení. 

- požadavek odvodnění soukromého pozemku za Radonicemi – vlastník pozemku si musí od-
vodnění pozemku řešit sám.
- vjezdy na pozemky a opravy MK – příští rok bude požádáno o dotaci na opravy MK v Radoni-
cích, do té doby není hospodárné na dílčí úpravy sjednávat zhotovitele. 
Ve 20.10 hod. se omluvil ing. Jan Bořuta.

11. Závěr
Paní starostka poděkovala celému zastupitelstvu za práci v celém volebním období, rozloučila se

     se zastupiteli, kteří již dále do zastupitelstva nekandidují a jednání ve 20.20 hod. ukončila.

Zapsala: Jana Pirasová, 21.9.2022
 

Ověřovatelé zápisu:
Ing. Jan Němec Ing. Jan Svoboda
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